



## Kallelse till styrelsemöte S04

### Tid och plats

**Tid:** Måndagen den 1 januari 2004 klockan 17.15..

**Plats:** RåsenbaD, iDét

### Föredragningslista

| Ärende                        | Åtgärd                   | Bilaga   |
|-------------------------------|--------------------------|----------|
| §1 OFMÖ                       |                          |          |
| §2 Tid och sätt               |                          |          |
| §3 Adjungeringar              |                          |          |
| §4 Föredragningslista         |                          |          |
| §5 Föregående mötes protokoll |                          |          |
| §6 Meddelanden                | Information              |          |
| §7 Beslutsuppföljning         | Information / beslut     | Bilaga 1 |
| §8 Fakturor från PH           | Information              |          |
| §9 iDétuppsfräschning         | Information / beslut     |          |
| §10 Rutiner för köket         | Information / beslut     |          |
| §11 Traxlås till iDét         | Information              |          |
| §12 Utlåningsregler för iDét  | Information              |          |
| §13 Terminsavgift             | Diskussion / beslut      |          |
| §14 Dimma                     | Information / diskussion |          |
| §15 Övrigt                    | Diskussion / beslut      |          |
| §16 OFMA                      |                          |          |

### Kommentarer

§8 Fakturor från PH: Linus har kollat upp hur faktureringsrutinerna ser ut från PH.

§9 iDétuppsfräschning: En grupp har bildats (se beslutsuppföljningen). Med lite tur har även en ansvarig person utsetts inom gruppen, och ett datum satts för möte – eller till och med hållits? Gruppen kommer att berätta om vad som har hänt, och vad som kommer att hända.

§10 Rutiner för köket: Laban och Niclas ska fundera på hur man kan hålla köket rent och snyggt, och komma med förslag. Vi kanske kan ta beslut om hur vi vill göra dessutom?

§11 Traxlås till iDét: Jörgen och Jacob berättar om hur det går med projektet att skaffa Trax till iDét's huvuddörr.



§12 Utlåningsregler för iDét: Jörgen berättar om hur han vill att de nya utlåningsreglerna ska se ut.

§13 Terminsavgift: Sektionen har inte gått bra under de senaste åren. Jag föreslår att styrelsen lägger fram en motion till sektionsmötet, i vilken vi föreslår att terminsavgiften höjs från 15 kronor till 30 kronor. Låter det som en hutlös höjning, bör man hålla i minnet att både nationsavgiften och avgiften till Akademiska Föreningen är avsevärt högre.

§14 Dimma: Information från senaste Dimmamötet.

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén  
Ordförande, D-sektionen